



MEMO / NOTE DE SERVICE

April 6, 2021 / le 6 avril 2021

To: NBLASC Stakeholders	Dest: Parties prenantes de la CSAJNB
Cc: NBLASC Employees	Cc: Employés de la CSAJNB
From: Pierre Castonguay, Executive Director	Exp: Pierre Castonguay, Directeur général
Re: Strategic Plan 2021-2024	Objet: Plan stratégique 2021-2024

I am pleased to announce the launch of the New Brunswick Legal Aid Services Commission's strategic plan for the period 2021-2024. The plan has been posted on our website at the following link:

[Publications - \(legalaid-aidejuridique-nb.ca\)](http://legalaid-aidejuridique-nb.ca)

Thank-you to our many stakeholders who took the time to complete our stakeholder survey in November 2020, as well as our employees for their input and contribution.

We are looking forward to the next three years as we move forward in maintaining a quality and effective legal aid service delivery model for New Brunswick.

Je suis heureux d'annoncer le lancement du plan stratégique de la Commission des services d'aide juridique du Nouveau-Brunswick pour la période 2021-2024. Le plan a été affiché sur notre site Web au lien suivant:

[Publications - \(legalaid-aidejuridique-nb.ca\)](http://legalaid-aidejuridique-nb.ca)

Merci à nos nombreuses parties prenantes qui ont pris le temps de répondre à notre sondage auprès des parties prenantes en novembre 2020, ainsi qu'à nos employés pour leur apport et leur contribution.

Nous attendons avec impatience les trois prochaines années alors que nous progressons dans le maintien d'un modèle de prestation de services d'aide juridique efficace et de qualité pour le Nouveau-Brunswick.